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Särskilt uttalande 
 
Vi socialdemokrater har ända sedan nämndmötet i mars efterfrågat 
åtgärder för att undvika ett stort överskott vid årets slut. Nu i november 
kan vi notera att det hittills ökat med några miljoner i månaden för att 
nu redovisas till 33 mnkr. Kan vi i årsredovisningen åter nå siffran 40 
mnkr? 
 
Med tanke på de stora problem inom många områden som finns i 
stadsdelen anser vi att detta är beklagligt. Hur mycket förebyggande 
arbete hade vi kunnat genomföra för att öka tryggheten för våra 
boende? Hur hade dessa medel kunnat användas för att ge våra barn 
och ungdomar bättre förutsättningar?


